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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2022. december 21. 
(csütörtök) napján 14 órakor a Polgármesteri Hivatal Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla 
király tér 8.) megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
Csötönyi László    képviselő; 
Faragó Zsolt    képviselő; 
Gulyás Róbert    képviselő, 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér  képviselő, 
Gyurkovics János    alpolgármester, 
Illés Tamás     képviselő, 
Kővári László     képviselő, 
Máté Péter    képviselő, 
Móra Viktória     képviselő, 
Murvai Árpád     képviselő, 
Rácz Zoltán    képviselő, 
Zaják Rita     képviselő, 
 
Ülés közben érkezett: 
 
Ács Rezső polgármester; 
 
Távolmaradását jelezte: 
 
Bomba Gábor                                           képviselő; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Gábor Ferenc jegyző; 
dr. Biró Gyula aljegyző; 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető; 
Szántóné Kar Rita osztályvezető; 
Herr Teréz főépítész; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkv-vezető 
 

Gyurkovics János alpolgármester megállapítja, hogy az ülésen 13 fő képviselő megjelent, az 
ülés megtartásának feltételei fennállnak, a Közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja. 
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Gyurkovics János alpolgármester: Kérem, hogy szavazzunk a napirendre. 
 
Faragó Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót, tisztelt közgyűlés, megnéztem a napirendi 
pontokat, ahogy kértük előzetesen egyeztetés nem volt róla, úgy látom ugyanaz, mint az előző 
közgyűlésen, ott nem szavaztam a napirendi pontról, hiszen úgy gondolom egyértelműen a 
lakosságra van terhelve. Mindig azt hangoztatták, hogy megvan a többségük és el tudják 
dönteni, mint mondtam egyeztetés azóta se történt, az Éljen Szekszárdtól lopott mandátumot, 
hogyha a Zaják Rita visszaadja és lemond, akkor újra többségbe kerülhetünk, ahogy a szavazók 
szerették volna, és akkor tudunk felelősségteljes döntést hozni arról, amilyen koncepciót 
összeállítunk, ennek érdekében ismételten azt tudom mondani,  az előző közgyűléshez képest 
tartalmilag nem változott sem a helyzet, így ezzel kapcsolatban én nem tudok szavazni. 
Köszönöm szépen. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Köszönöm szépen a szót, tisztelt alpolgármester úr, én magam kértem 
a GVB ülésen, én magam tettem fel a kérdést Bomba Gábor elnök úrnak, tudva azt, hogy 
szerdán előreláthatólag közgyűlés lesz, ideje engedi-e és hajlandó-e egyeztetni a Fidesz 
frakcióvezetőjével, én ezügyben emailt is írtam a frakcióvezető úrnak és én úgy tudom az 
egyeztetés kettejük közt megtörtént. Én is kértem a frakcióvezető urat, hogy beszéljük át 
ezeket a tételeket, úgyhogy ez is megtörtént, nyilván ez nem egy kellemes téma, a lopott 
mandátumról csak annyit, hogy én azt gondolom, hogy ez nem egy lopott mandátum, én ezért 
a mandátumért megdolgoztam. 
 
Gyurkovics János alpolgármester szavazásra teszi fel az ülés napirendjére vonatkozó 
javaslatot, melyet a Közgyűlés – melynek létszáma 12 fő – 9 igen 2 nem és 1 tartózkodással 
elfogadott és a következő napirendet alkotta meg: 
(Faragó Zsolt elhagyta az üléstermet) 
 

NAPIREND 
 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2022. (……) 
önkormányzati rendelete egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési célú 
módosításáról, továbbá javaslat a tömegközlekedési, a piaci és a vásári díjak módosítására 
(t e r v e z e t) 
(289. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
2. Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
alapító okiratának módosítására 
(290. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
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1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2022. (……) 
önkormányzati rendelete egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési célú 
módosításáról, továbbá javaslat a tömegközlekedési, a piaci és a vásári díjak módosítására 
(t e r v e z e t) 
(289. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 
Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót és mindenkit szeretettel köszöntök. Az első 
gondolatom az, hogy ellentmondásba keveredtem itt saját magam és Zaják képviselő 
asszonnyal kapcsolatban. Tegnap este a mi frakciónk együtt volt és átnéztük mindkét 
napirendi pontot. Azt a tájékoztatást kaptam a frakcióvezető úrtól, hogy nem volt egyeztetés 
a két frakcióvezető között. Azt is elmondta, hogy tényleg kapott e-mailt képviselő asszonytól, 
de egyeztetésre nem került sor, ez az anyag elég későn jött ki, nyilván nem jöhetett össze a 
dolog. A következő gondolatom az egyeztetéssel kapcsolatos. Nagyon örültem, amikor 
Gyöngyvér képviselőtársam arra buzdított mindenkit, arról beszélt, hogy az egyeztetés 
szükséges. Maximálisan támogatom és így hiszem, így gondolom, de ha ilyen volumenű 
kérdésekben nincs egyeztetés, akár szélesebb körben, mint a frakcióvezető, akkor nem tudok 
dönteni és szavazni. Ez az anyag tényleg salátaanyag maradt, mint amivel találkoztunk 
legutóbb. Nem tudom, hogy van-e így ennek értelme. Köszönöm szépen. 
 
Ács Rezső polgármester megérkezik az ülésterembe.  
 
dr. Gábor Ferenc: Köszönöm a szót, tisztelt polgármester úr, tisztelt közgyűlés, tisztelt 
képviselő hölgyek és urak. Az 1. számú előterjesztés az a korábbi közgyűlésen alapul, azzal a 
tartalommal terjesztettük elő, az előző közgyűlésen, ugyanígy ebben a formában, egy 
rendeletben szerepeltek a díjmódosításra vonatkozó javaslatok, ez a rendelet kiegészült a 
szociális területen az intézményi térítési díjjal, illetve az önkormányzat diákétkeztetésre 
vonatkozó részeivel. Az előző közgyűlésen arról született döntés, hogy megvárjuk a többi 
önkormányzatnak a döntését, mellékeltük a polgármester úrnak, illetve két másik 
polgármesternek a közgyűlési döntését, és azt a döntést, ahol támogatták a díjnövekedést, 
ezek rendelkezésre állnak, a mostani közgyűlésen így nincs akadálya, hogy ezt a rendeletet 
elfogadja a közgyűlés. A parkolási díjak tekintetében az 1. gépkocsi után 2000 Ft lenne az 
egyszeri megváltási díj és 2. gépjármű után 4000 Ft lenne a díj, polgármester úrral 
egyeztettünk és azt kérte, hogy a kártyák esetében neki már 2017 óta 20 db kártya kiadására 
volt jogosultsága, ezt nem használta ki, jelezte, hogy neki bőven elég a 10 kártya, ezért kérjük 
ez a rendeletben is kerüljön átvezetésre és a 20 db kártya helyett 10 db kártya kerülne 
kiosztásra. Ezt kérem eredetiént kezelni, erről szavazni nem kell, hiszen az előterjesztője a 
rendeletmódosításnak én vagyok, az egyes számú határozati javaslat érinti a behajtási 
engedélyek kezelési költségének az összegét, ott 4000 Ft szerepel egyes határozati 
javaslatban, és szintén az előzőekkel összhangban ugyanúgy 2000 Ft-ot javasolnám 
meghatározni. Azt szeretném elmondani a díjmódosítással kapcsolatban, hogy minden 
díjmódosítást a közgyűlés által felállított munkacsoport vette figyelembe, nagyon sok 
képviselő a munkacsoport tagja volt, ők azt hozták elő, hogy mindenhol minimumként 
inflációkövető díjemelést kövessünk, így a díjemelések 70-80 %-a inflációkövető, ahogy önök 
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kérték, és vannak olyan területek, ahol az inflációkövető mérték sem elégséges, mert ott 
magasabb az önköltség, ilyen például a helyi tömegközlekedés. Itt önköltségszámítás alapján 
meghatározott térítési díjakat irányoztak elő, ezt mondtam az előző közgyűlésen, ez túl magas 
díj lenne, ezért javasoltunk ennél alacsonyabb díjemelést a volán társasággal egyezően. Az 
előző közgyűléshez képest voltak változások a határozati javaslatban, itt például a bérletek 
esetében 8400 Ft-os bérletárak helyett 7000 Ft-os bérleteket szerepeltetünk most 
eredetiként. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Köszönöm szépen a szót, tisztelt alpolgármester úr, azt szeretném 
kérdezni, én elkértem a munkacsoportnak az asztalra letett javaslatait, én ennek a 
munkacsoportnak nem voltam a tagja, de azt gondolom a képviselők 90 %-a tagja volt ennek 
a munkacsoportnak és azt a választ kaptam a GVB ülésén, hogy összegyűjtött javaslatok, azt 
írja itt az egyik pont, hogy önkormányzati bevétel növelése. Azt szeretném megkérdezni 
önöktől, hogy milyen elképzelésük van arra, hogy hogyan lehet önkormányzati bevételt 
növelni. Honnan lehet az önkormányzatnak plusz bevételhez jutnia. Teljesen fakultatív a 
válaszadás lehetősége. 
 
Illés Tamás távozik az ülésteremből. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Köszönöm szépen, Illés Tamásnak szeretném jelezni, hogy nem 
tudom, hogy véglegesen távozik-e az ülésteremből, vagy Faragó képviselő úr, illetve akik 
elmentek mert önöknek akkor jelezni kell, erre szeretném felhívni a figyelmet, hogyha 
véglegesen távoznak, akkor be kell jelenteni az ülésen, ez benne van az SZMSZ-ben, azért, hogy 
tudjuk, vissza jön-e szavazni, köszönöm, akkor kérem ezt betartani. 
 
Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót, tisztelettel köszöntöm polgármester urat, 
kérdésem a jegyző úrhoz van, nem hallottam jól a gépkocsikra irányuló térítési díjat. Tényleg 
nem értettem, nem hallottam jól, ennyi. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Az első gépjármű esetében 2000 Ft, a második gépjármű esetében 
pedig 4000 Ft eredetiként a javaslatunk. 
 
Zaják Rita tanácsnok: A bevétel növelésére vonatozó kérésem után 2 másik kérésem van, az 
egyik az, ezt jegyző úrtól szeretném megtudni, hogy az anyag, ami tulajdonképpen majdnem 
tökéletesen megegyezik a korábban kiküldöttel, az mióta áll a képviselők rendelkezésére és 
nagy szeretettel köszöntöm igazgató urat, az előbb még itt volt, akkor nem köszöntöm, tőle 
szerettem volna megkérdezni, nagyon megörültem, hogy itt volt, mert szerettem volna 
megkérdezni őt arról, hogy a vásárok és a piactér tekintetében hogy áll a Vagyonkezelő Kft., 
én telefonon beszéltem vele, erre adott választ, csak annak lettem volna a híve, ha ő ezt saját 
maga mondja el, de várunk egy kicsit, hátha visszajön a terembe, addig jegyző úrtól szeretném 
megkérdezni, az anyag mióta áll a képviselők rendelkezésére. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Nézem, egy kis segítséget kérek, előző hetet megelőző csütörtökön 
küldtük ki. Durván 2 hete. 
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Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen a szót. Azt gondolom az ülés levezetésével van 
valami probléma. A bizottságok ezt tárgyalták. A véleményüket nem kértétek ki, nem 
kérdezted meg. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Köszönöm szépen, az előző közgyűlésen a bizottság 
határozata ismertetve lett, de most a bizottság határozatát kérem szépen. 
 
Rácz Zoltán képviselő: Köszönöm szépen, a GVB nem fogadta el ezt a javaslatot. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Pontosítani szeretnék, a korábbi előterjesztés napirenden tartását 
szavazta meg a GVB, ezt az előterjesztést konkrétan nem tárgyaltuk. Azért nem tárgyaltuk, 
mert az volt az elnök úrnak a kifogása, hogy az előterjesztés egy részéről már döntött a 
közgyűlés, ennek apropója alapján a maradékról tudott véleményt mondani, 5 tartózkodás 
volt egyébként a bizottsági ülésen arról az előterjesztésről a döntés. 
 
Illés Tamás visszatér az ülésterembe. 
 
Illés Tamás képviselő: Tisztelt közgyűlés, köszönöm a szót, én csak csatlakozni szeretnék 
Faragó képviselő társamhoz, amennyiben itt semmilyen változás nem történt, egyeztetés nem 
történt, ebben a szavazásban nem kívánok részt venni, a mandátum visszaadása szerintem is 
régóta égető probléma, az megoldana sok mindent, ezen túlmenően örömmel látom, hogy 
most megvan a városvezetők többsége, a költségvetés és minden ilyen feladat az ő 
felelősségük, most biztosított az, hogy dönteni tudjanak, ehhez jó munkát kívánok. Köszönöm. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Nyilván ebben a pillanatban ez a legeslegegyszerűbb tett, hogy 
képviselő urak bejelentik, hogy nem szavaznak, nagyon kíváncsi lennék konkrétan az ő 
javaslataikra, nekem lesz javaslatom és van is, örülök a lehetőségnek, hogy frakcióvezető úrral 
ugyan olykor vitázva, de azért valamiféle kompromisszumra jutva csak tudtunk egyezkedni 
ezekről a pontokról. Ez nyilván nem egy vidám történet, de azt gondolom, hogy felelős 
városvezetőknek muszáj véleményt mondani. Az nem vélemény, hogy kimegyek a teremből, 
és nem szavazok. Két hete ott van mindenki előtt ez a csomag, két hete ott vannak mindenki 
előtt a számok, a vagyonkezelő ügyvezetője letette a javaslatot az asztalra, valóban nem a 
parkolás, hanem a vásárok és a piactér ügyében, a parkolók tekintetében ő számokat tett le 
az asztalra és a közgyűlésre bízta a döntést, itt nyilván megtörtént a más településekkel való 
összehasonlítás, az is ott van mindenki előtt, az is látható, ami miatt én támogatni fogom és 
szeretném elmondani, hogy mi miatt fogom támogatni, nem örömmel. A parkolási díjak, pont 
a férjem az előbb mesélte, hogy megálltak a Raiffeisen bankba mentek és fél órára vettek 
parkoló jegyet, 60 Ft-ot fizettek a belváros kellős közepében fél órás parkolójegyért. Azt 
gondolom hosszútávon a feladat az az, hogy a belvárosban az autók száma csökkenjen. Ezt 
csak úgy lehet elérni, itt meghallgattam nyilván a hivatal szakemberének véleményét is, ezt 
nyilván nem lehet elérni úgy, hogy 60 Ft meg 120 Ft-os óradíjak vannak, a közgyűlés felemelni 
kívánja a parkolódíjakat az egyes zónában, az a hasonló nagyságú településekkel van most 
összhangban és nyilván ott is várható emelés. Évek óta nem nyúltak a parkolódíjhoz, nem 
nyúltunk, nem emeltük az árát. Én azt szeretném kérni, hogyha megemeljük most a parkolási 
díjakat, akkor mindenféleképpen tegyünk ígéretet arra, hogy a keletkező bevételnek a jelentős 
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részét a parkolókra fogjuk fordítani, Olyan parkolókra, ahol tűrhetetlen a helyzet és amin 
mindenféleképpen korrigálni, javítani kell. A parkolók kapcsán ezt szeretném, a parkolókhoz 
szorosan kapcsolódik a tömegközlekedéssel kapcsolatos véleményem, én sokat járok busszal, 
úgyhogy tudom, hogyha drága lesz a buszjegy, akkor valószínűleg én sem fogom igénybe 
venni, ezért azt kértem, és kaptam is támogatást, hogy a bérlet árát, a jelenlegi 5500-Ft-os 
árról 7000 Ft-ig maximum emeljük meg, és itt is van egy olyan opció, hogyha valaki ezt 
mobilapplikáción keresztül vásárolja meg, akkor 10%-al olcsóbb lesz a havi bérleti díj. Még 
egyben tudtunk egyezségre jutni a Fidesz frakcióval, az pedig az, hogy a diákbérletek ára nem 
változik, a diákbérlet ára továbbra is 1560 Ft lesz egy hónapra, azt hiszem ez kellően ösztönző 
arra, hogy legalább a fiatalok a helyijáratot vegyék igénybe és ezzel párhuzamosan pedig 
szeretném, ha minél előbb meglenne az a fajta racionalizálás, amit a helyijárat tekintetében a 
múltkori közgyűlésen eldöntöttünk, a legszebb pedig az lenne, hogyha Máté Péter 
frakcióvezető úr korábbi javaslata egyszer valóra válna, nem lenne rossz a közeljövőben, ha 
mondjuk a tömegközlekedés teljesen ingyenes lenne, nyilván hogyha a parkolás picit drágább, 
akkor reménykedhetünk abban, hogy a tömegközlekedés ilyen benzinárak mellett pláne 
népszerű lesz. Én ezt szerettem volna erről a két témáról elmondani, nem érkezett vissza az 
ügyvezető igazgató úr, aki a vásárok, piactér tekintetében azt mondta, hogy az ő általa javasolt 
emelés az nem biztosítja az önköltséget, nekik ezen még mindig veszteség lesz, az ő általa 
javasolt emeléssel is. A többi 228 tétel, nem számoltam meg mennyi, ott pedig évek óta nem 
történt emelés, most egészen barátságos 20 % körüli emelésről van szó. 
 
Murvai Árpád képviselő: Köszönöm szépen a szót, én nem fogok hosszan beszélni. Az, hogy a 
Képviselő asszony a Fidesz frakcióval egyeztetett, az sok mindent elárul, csak költői kérdésnek 
szánom, hogy a másik frakcióval miért nem egyeztetett? Továbbra is azt mondom a számok 
tükrében is, amit most megismerhettünk, hogy a konszenzus és az egyeztetés a következő 
szakaszban vagy tevékenységünkben alapvető, ha ez nincs, akkor sajnálatos módon nem 
fogunk tudni úgy haladni, ahogy kellene. Az említett más városokban milyen díjak vannak, a 
statisztikák sokszor segítik az ember gondolkodását, döntését, de csak úgy kérdezném, Pakson 
mennyi a parkolási díj, Baján mennyi a parkolási díj? Ők is környező város, és egy teljesen más 
statisztikát hoznának ki. Tehát a szakemberekben is hiszek, tényleg szakmájukban és 
ismereteikben jó információkat tudnak adni, de amíg egyeztetés nem történik komolyabb 
fórumon, addig ezt a javaslatot még a módosításokkal együtt sem tudjuk megszavazni. 
 
Kővári László képviselő: Köszönöm a szót, tisztelt polgármester úr, tisztelt közgyűlés, két rövid 
megjegyzést szeretnék elmondani. Az egyeztetés két oldalon múlik, hiába próbáljuk mi ezt 
követni, mert igenis követjük, ez az egyik, a másik meg egy megjegyzés. Én ma reggel a piacon 
parkoltam, két autó is volt, ami két parkoló helyét foglalta el. Tehát kellene is ellenőrizni, hány 
jegyet fizetnek. Köszönöm. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Én hétfőn ott voltam a GVB ülésen, szerettem volna, ha a GVB tárgyalja 
ezt, majdnem ugyanazt a napirendi pontot, a számok tekintetében ugyanarról beszélünk. 
Szerettem volna és kértem, hogy beszélgessenek róla, az ülésen vagy a GVB-ben két Éljen 
Szekszárd frakcióbeli is ül, FIDESZ frakció is ül, az volt a válasz, hogy nem lehet róla beszélni, 
mert már erről döntött a közgyűlés. Egy részéről valóban döntött a közgyűlés, de nem voltak 
hajlandóak erről értekezni, azt pedig, hogy én az Éljen Szekszárd frakcióval nem egyeztettem, 
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ha kaptam volna egy telefonhívást, hogy üljünk le és egyeztessünk erről, akkor nagyon 
szívesen egyeztettem volna. 
 
Máté Péter frakcióvezető: Tisztelt közgyűlés, tisztelt alpolgármester, tisztelt polgármester úr, 
szeretnék pontosítani. Az almát a körtével nehéz összehasonlítani. Szekszárd Megyei Jogú 
Város, Baja nem. A megyei jogú városokkal kell összehasonlítani, a megyei jogú városok között 
az árak sajnos mindenhol magasabbak, ehhez a parkolódíjhoz 8 éve nem nyúltunk hozzá, lehet 
nagy hiba volt, nem tudni miért nem, de nem nyúltunk hozzá. A parkolók ténylegesen rossz 
állapotban vannak, sajnos vannak olyanok, amik kátyúsak, így használhatatlanok, a pénz erre 
fog visszamenni, igaziból erre vissza kell tenni, a másik dolog, a vásári piaci díjtételek. Például 
ott van az, amiről a közmeghallgatáson is szó volt, bizonyos galambürülék a piactéren, aminek 
10 millió feletti a költsége, ennek a megszűntetése, ezt ebből a pénzből fedezni kell, azon kívül 
rengeteg dologra kell még, ne felejtsük el, üzemanyag árak, buszra visszatérve, fizetünk fél 
milliárd veszteséget kb., amit már kifizettünk, és ami még keletkezett 2022-ben, ezeket 
valamiből finanszírozni kell. Ha a bevételt sehonnan nem növeljük, bedugjuk a fejünket a 
homokba, akkor összedől a költségvetés. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Egy rendelet és 2 határozati javaslat van az 
előterjesztésben, először a rendeletre szavazzunk, amit jegyző úr ismertetett. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására tett javaslatot, 
melyet a közgyűlés – melynek létszáma 11 fő – 8 igen szavazattal, 3 nem szavazat mellett 
elfogadott és a következő rendeletet alkotta: 
(Illés Tamás, Faragó Zsolt és Gulyás Róbert elhagyta az üléstermet) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 
25/2022. (XII.21.) önkormányzati rendelete 

egyes önkormányzati rendeletek bevételnövekedési célú módosításáról 
 

(A rendelet jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Következik az 1. határozati javaslat. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 11 fő – 8 igen szavazattal, 2 nem szavazat és 1 tartózkodás mellett elfogadott és a 
következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 537/2022. 
(XII.21.) határozata 

                a vásári és piaci díjtételekről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a piaci és vásári díjtételeket a 
határozat melléklete szerint 2023. január 1-jei hatállyal jóváhagyja. A vásárok és piacok 
tartásáról szóló 43/2011. (VII.5.) önkormányzati rendelet 1. és 2. függeléke helyébe e 
határozat melléklete lép. 
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Határidő: 2022. december 21. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Következik a 2. határozati javaslat, Zaják Rita módosító 
indítványára szavazzunk először. Ismerteted Rita? 
 
Zaják Rita tanácsnok: Nagyon szívesen ismertetem. A javaslatom arra vonatkozott, hogy a 
diákbérletek havi ára és a félhavi ára ne változzon, a diákbérlet továbbra is 1560 Ft marad, és 
a félhavi pedig 800 Ft. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek létszáma 
11 fő – 8 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadott 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Most ezzel a módosítással szavazzunk a 2. határozati 
javaslatra. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 11 fő – 8 igen szavazattal, 1 nem szavazat és 2 tartózkodás mellett elfogadott és a 
következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 538/2022. 
(XII.21.) határozata 

                      a tömegközlekedési viteldíjakról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  
 
1. a helyi tömegközlekedési viteldíjakat a határozat melléklete szerint 2023. március 1-jei 

hatállyal jóváhagyja.  
 

Határidő: 2022. december 21. 
Felelős: Ács Rezső polgármester 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a jóváhagyott díjakat szerepeltesse az autóbusszal 

végzett menetrend szerinti helyi személyszállítási közszolgáltatási szerződésben. 
 

Határidő: 2023. március 1. 
Felelős: Dr. Gábor Ferenc jegyző 

 
2. Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű 
Társaság alapító okiratának módosítására 
(290. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Nem szeretném kiegészíteni az előterjesztést. Jegyző Úr? 
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dr. Gábor Ferenc jegyző: Technikai jellegű módosításról van szó. 
 
Az alpolgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyűlés – melynek 
létszáma 12 fő – 12 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot 
hozta: 
(Faragó Zsolt az ülésterembe visszatért) 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 539/2022. 
(XII.21.) határozata 

a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. alapító okiratának módosításáról 
 

ALAPÍTÓI HATÁROZAT 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 7100 Szekszárd, Szent István tér 10., 
cégjegyzékszám: 17-09- 011352) egyszemélyi tulajdonosa a Polgári Törvénykönyvről szóló 
2013. évi V. törvény 3:130.§ (1) bekezdése alapján   
 

1.) dönt a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
alapító okiratának módosításáról a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. könyvvizsgálói feladatainak 
ellátásáról szóló 454/2022 (XI.24.) határozatában foglaltak alapító okiratban történő 
átvezetésével.  
 
Határidő: 2022. december 21. 
Felelős: Ács Rezső polgármester, Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 

2.) dönt arról, hogy az alapító okirat 14. pontja az alábbiak szerint módosul (dőlten 
félkövérrel szedve a módosuló szövegrészek): 

 
„14. A társaságnak egy könyvvizsgálója van.  

A társaság könyvvizsgálója: GLOBKONT Könyvvizsgáló, Adó és Gazdasági Tanácsadó 
Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 1121 Budapest, Lidérc u 27., cégjegyzékszám: Cg. 
01-09-914795) 

      A könyvvizsgáló cég részéről kijelölt, a könyvvizsgálatot végző természetes személy: 
      Váradiné Jassó Marianna (an.: Taizs Vilma, MKVK eng. száma: 004193). 
     A könyvvizsgáló megbízatása 2022. december 01. napjától kezdődően a 2024. december 
31. napjáig szól.” 

 
Határidő: 2022. december 21. 
Felelős: Ács Rezső polgármester, Berlinger Attila ügyvezető igazgató 
 

3.) felhatalmazza a Társaság ügyvezetőjét a határozat 2. pontja szerinti módosításokkal 
egységes szerkezetbe foglalt alapító okirat aláírására.  
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Határidő: 2022. december 31. 
Felelős: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 

 
4.) felhívja az ügyvezetőt, hogy a gazdasági társaság jogi képviselője útján gondoskodjon 

a jelen határozat 2. pontja szerinti módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okirat cégnyilvántartásban történő bejegyeztetéséről. 
 
Határidő: 2023. január 20. 
Felelős: Berlinger Attila ügyvezető igazgató 

 
Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az alpolgármester 14 óra 34 perckor az ülést 
berekeszti. 
 
 

K. m. f. 
 

Ács Rezső  dr. Gábor Ferenc 

polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


